
   دیدار تیم های پرسپولیس ایران و الشرطه عراق با پیروزی 
دراماتیک نماینده ایران به پایان رسید.به گزارش آرمان ملی، 
پرسپولیس در ششمین دیدار خود در مرحله اول لیگ نخبگان 
آسیا از ساعت 17:30 دیروز )دوشنبه( در ورزشگاه حمد بن خلیفه 
دوحه به مصاف الشرطه عراق رفت که این مسابقه با پیروزی 2 
بر  یک نماینده کشورمان به پایان رسید.در این مسابقه ابتدا 
دروازه سرخپوشان ایران در دقیقه 19 روی اشتباه کنعانی زادگان 
و با ضربه مهند علی باز شد. در دقایق پایانی اوستون ارونوف 
در دقیقه 89 گل تساوی سرخپوشان را به ثمر رساند. این پایان 
اما کار نبود و گولسیانی از روی نقطه پنالتی در دقیقه 90+13 
گل برتری تیم گاریدو را هم وارد دروازه تیم عراقی کرد. این در 
شرایطی بود که الشرطه در دقیقه  10+90 پنالتی خود را از دست 
داده بود و پرسپولیس بلافاصله بعد از آن گل زد. با این پیروزی 
 ، پرسپولیس 6 امتیازی شد.ترکیب پرسپولیس: الکسیس گندوز
فرشاد فرجی، گئورگی گولسیانی، محمد حسین کنعانی زادگان 
(، میلاد محمدی )60-سروش رفیعی(،  آل کثیر )60-عیسی 
مسعود ریگی )46-یعقوب براجعه(، محمد خدابنده لو، علی 
علیپور )46-اوستون ارونوف(، فرشاد احمدزاده )79-ایوب 
العملود(، وحید امیری و لوکاس ژوائو.ترکیب الشرطه: احمد 
باسل، مناف یونس، بنکا سلامون، احمد یحیی، فهد الیوسف، 
عبدالمجید بوبکر، حسین علی، احمد فرحان، امیر صباح، مهند 
کر )69-عبدالرزاق قاسم(. علی )69- محمود المواس( و بسام شا

: کیم دائه یونگ داور
 نیمه اول

دقیقه 12: شوت مهند علی از پشت محوطه جریمه را گندوز 
برگشت داد.

اشتباه  یک  با  کنعانی زادگان  محمدحسین   :19 دقیقه 
ک توپ را در خط دفاعی پرسپولیس لو داد و مهند  وحشتنا
علی از این موقعیت بادآورده نهایت استفاده را کرد و توپ را از 
بالای سر گندوز به تور دروازه پرسپولیس رساند تا حریف عراقی 

از نماینده ایران پیش بیفتد.
ک حسین علی با اختلاف اندک از کنار  دقیقه 26: ضربه خطرنا

دروازه پرسپولیس راهی اوت شد.
دقیقه 42: در دقایق پایانی نیمه اول، پرسپولیس سرانجام 
توانست یک موقعیت نصف و نیمه روی دروازه حریف خلق 
کند که در این صحنه نیز وحید امیری به توپ ارسالی میلاد 

محمدی نرسید.
کر با یک شوت از پشت محوطه جریمه  دقیقه 44: بسام شا
بار دیگر دروازه پرسپولیس را تهدید کرد که شوت او به شکلی 

کی به تیر دروازه گندوز برخورد کرد. خطرنا
دقیقه 3+45: کیم دائه یونگ داور کره ای این مسابقه صحنه 
برخورد گندوز با مهند علی داخل محوطه جریمه را ابتدا ضربه 
پنالتی اعلام کرد، اما در ادامه داور با کمک VAR و با بازبینی 

دوباره صحنه از تصمیم خود منصرف شد.
 نیمه دوم

ک برای پرسپولیس در  دقیقه 65: موقعیت بسیار خطرنا
داخل محوطه شش قدم از دست رفت و ضربه گولسیانی پس از 

دفع توپ دروازه بان، توسط مدافعان برگشت داده شد.
دقیقه 66: عیسی  آل کثیر به شکلی عجیب نتوانست به ضربه 
سر دروازه الشرطه را باز کند و توپ او با اختلاف کم راهی اوت شد.
دقیقه 76: ارسال خوب سروش رفیعی با سایش توپ به سر 
عیسی آل کثیر از میان پاهای دروازه بان الشرطه وارد دروازه تیم 
عراقی شد که داور پس از بررسی VAR، گل پرسپولیس را آفساید 

اعلام کرد.
دقیقه 84: وحید امیری اولین کارت زرد بازی را از داور کره ای 

دریافت کرد.

دقیقه 89: اوستون ارونوف با یک ضربه دقیق دروازه حریف 
را باز کرد.

دقیقه 5+90: سروش رفیعی با بی دقتی شوت خود را به بالای 
دروازه فرستاد.

دقیقه 7+90: روی یک ضد حمله بازهم مدافعان پرسپولیس 
غافلگیر شدند. در این صحنه فرار بازیکن الشرطه در داخل 
محوطه جریمه توپ را به حسین علی رساند که ضربه این بازیکن 
را روی خط خدابنده لو با دست برگشت داد و داور برای الشرطه 

پنالتی گرفت.
دقیقه 10+90: ضربه پنالتی محمود المواس پس از برخورد به 

تیر دروازه برگشت به بیرون رفت.
دقیقه 11+90: در ثانیه های پایانی بازی برخورد توپ به دست 
مدافع الشرطه را این بار داور کره ای به سود پرسپولیس پنالتی 

اعلام کرد.
دقیقه 13+90: گئورگی گولسیانی از روی نقطه پنالتی گل برتری 
پرسپولیس را وارد دروازه الشرطه عراق کرد تا سرخپوشان یک برد 

دراماتیک دیگر در آسیا به دست بیاورند.
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پیروزی شیرین پرسپولیس با دو پنالتی مقابل الشرطه

ه نگــــــــا

  عملکرد ضعیف بیرانوند 
در تیم ملی و باشگاه 

در  ایران  فوتبال  اتمسفر  به   نگاهی 
هفته های اخیر و حواشی متعدد پیرامون 
تیم ملی نشان می دهد همچنان برخی 
بازیکنان از جمله علیرضا بیرانوند، علاقه 
زیادی به جار و جنجال و استفاده از همان 
عملکرد  تا  دارند  طلایی  نسل  کلیدواژه 
کنند. هفته  کرنا  خود را مدام در بوق و 
گذشته نیز بعد از برتری 3 بر 2 ایران مقابل 
قرقیزستان، بیرو در مصاحبه ای اعلام کرد 
برخی دوست دارند با نام بردن از او خود 
کنند و در ادامه صحبت های  را معروف 

خیابانی علیه او. 
کتور  پس از آن، دروازه بان ملی پوش ترا
قرار  تیمش  ترکیب  در  حذفی  جام  در 
نگرفت و شب گذشته مقابل الوکره در لیگ 
قهرمانان آسیا به میدان رفت که این بار نیز 
3 گل دریافت کرد. بیرانوند در 3 بازی اخیر 
ملی و باشگاهی خود، یعنی بازی مقابل کره 
شمالی )2(، قرقیزستان )2( و بازی با الوکره 
)3(، در مجموع 7 گل دریافت کرده تا یک 

آمار کاملا منفی و ضعیف را ثبت کند. 
این در حالی است که دروازه بان جنجالی 
سال های اخیر فوتبال ایران که اتفاقا به 
عقیده خیلی ها جزو برترین دروازه بان های 
الوکره  تاریخ نیز هست، در بازی مقابل 
چند اشتباه مرگبار داشت و در 2 گل از 3 
گل اشتباه های مشهودی داشت تا عملا 
گر درخشش  تیمش را تا لبه پرتگاه ببرد و ا
ستاره هایی از جمله حسین زاده و هاشم 
اد نبود، اشتباهات او می توانست یک  نژ
باخت تلخ را رقم بزند. بازی ای که به زعم 
کتور هم ضعیف ترین بازی  سرمربی خود ترا

این تیم در 5 ماه گذشته بود. 
از  را  فردی  اشتباه  نمی توان  که  البته 
فوتبال جدا دانست و این قضیه برای هر 
دروازه بان یا بازیکنی اتفاق می افتد، اما 
اینکه یک بازیکن، به خصوص در سطح 
بیرانوند که حالا بیش ترین سابقه بازی ملی 
به عنوان دروازه بان را نیز دارد، این گونه 
تمرکز خود را روی حواشی بگذارد و از اصل 
قضیه یعنی عملکردش در چارچوب دروازه 
غافل شود، نتیجه همین می شود که در 3 
بازی پیاپی و مهم، 7 گل دریافت می کند تا 
عملا یک تنه تیم ها را در یک قدمی باخت 

قرار دهد. 

 دعوت از کامران قاسمپور  
در وزن پرحادثه!

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد اسامی نفرات 
دعوت شده به اردوی مشترک جوانان 
و بزرگسالان را اعلام کرد. به گزارش ایپنا، 
اردوی مشترک تیم های ملی کشتی آزاد 
بزرگسالان و جوانان روزهای 16 لغایت 20 
آذرماه در محل خانه کشتی شهید مصطفی 
صدرزاده کمپ تیم های ملی کشتی شهید 
حاج قاسم سلیمانی برگزار می شود. نکته 
جالب دعوت دوباره کامران قاسمپور در 
وزن 86 کیلوگرم است؛ کشتی گیری که گفته 
بود قصد دارد به 92 کیلو بازگردد، اما گویا 
کادر فنی او را قانع کرده که در این وزن که 
در سال های اخیر پرخبر و پرحادثه بوده، 
به کارش ادامه دهد. اسامی نفرات دعوت 
که می باید ساعت 15  شده به این اردو 
روز 16 آذرماه در محل اردو حضور داشته 

باشند، به شرح زیر است: 
 57 کیلوگرم: علی مومنی )مازندران(

61 کیلوگرم: ابراهیم خواری )مازندران(
65 کیلوگرم: رحمان عموزاد )مازندران( 
عباس ابراهیم زاده )مازندران( علی خرمدل 

)تهران(
70 کیلوگرم: سینا خلیلی )مازندران(

یزدانی  امیرمحمد  کیلوگرم:   74
)مازندران(، علی رضایی )مازندران(

79 کیلوگرم: مهدی یوسفی )تهران(
86 کیلوگرم: کامران قاسم پور )مازندران( 

ابوالفضل رحمانی )مازندران(
فیروزپور  امیرحسین  کیلوگرم:   92

)مازندران(
حاجیلوئیان  مهدی  کیلوگرم:   97

)همدان(
ع )مازندران(  125 کیلوگرم: امیرحسین زار

گیلان( امیررضا معصومی )
سرمربی: پژمان درستکار

مربیان: احسان امینی – مهدی تقوی – 
فرید دژم خو – جواد قبادی

سرپرست: محمدجواد یزدانی
 تیم جوانان: 

اهورا خاطری – سام سیار – ابوالفضل 
شمسی پور – امیررضا دلیری – رضا افشار 

– سجاد پیردایه
آزاد جوانان:  کشتی  تیم ملی  سرمربی 

غلامرضا محمدی

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
  رستمیان: در فینال بوندس لیگا 

حضور دارم 
ملی پوش تیراندازی گفت: برای فینال بوندس لیگا قطعا در 
ترکیب تیم حضور دارم.هانیه رستمیان پس از درخشش در لیگ 
تیراندازی آلمان )بوندس لیگا(، اظهار کرد: در دو روز گذشته دو 
مسابقه برابر تیم های SV Bassum و SV lindwedel داشتم و دو 
پیروزی کسب کردیم. تیم ما در حال حاضر تیم دوم جدول است 
و در جایگاه خوبی قرار دارد.وی در ادامه افزود: در مجموع در 
سه مسابقه با تیم PIER 2000 حضور داشتم که در هر سه دیدار 
برابر حریف خود پیروز شدم و سه امتیاز برای این تیم به دست 
آوردم. برای دیدار ماقبل فینال تیرانداز مجارستانی تیر می زند 
گر وی حضور نداشته باشد من در ترکیب خواهم بود.  ولی ا
برای فینال هم قطعا در تیم حضور دارم.بانوی لژیونر تیراندازی 
کشورمان در پاسخ به این سوال که آیا در زمان حضورت در آلمان 
فرصت تمرین نیز داشتید، گفت: در این دو هفته تمرین بادی 
داشتم که تمرین خوبی بود و یکسری تجهیزات مورد نیازم را تهیه 
کردم.وی در خصوص سطح رقابت های تیراندازی در بوندس لیگا 
کید کرد: بوندس لیگا شرایط متفاوتی نسبت به سایر مسابقات  تا
دارد و فشار و هیجان این مسابقات بسیار بالا است و کنترل کردن 
سخت است، چون نفر اول تیم بودم فشار مسابقه برای من بالا 
که همیشه انتظار تیم از نفر بالاست ولی خدا را شکر  بود، چرا
عملکرد خوبی داشتم و مربی و مسئولین  تیم رضایت داشتند. 
امتیازات خوبی را گرفتم و برای من تجربه خوب و ارزشمندی بود.

 مدیرعامل جدید مالک استقلال 
رسماً اعلام شد 

سرانجام پس از کش و قوس های فراوان مدیرعامل جدید 
گزارش باشگاه  هلدینگ خلیج فارس، معرفی شد.بر اساس 
کش و قوس های فراوان سرانجام محمد  استقلال، پس از 
شریعتمداری به عنوان مدیرعامل جدید هلدینگ خلیج فارس 
و جایگزین عبدالعلی علی عسکری شد. متن باشگاه استقلال به 
شرح زیر است:ضمن تقدیر و تشکر از حمایت ها و همکاری های 
خالصانه عبدالعلی علی عسکری در دوره فعالیت به عنوان 
مدیرعامل شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس در جهت 
موفقیت باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال، از طرف خانواده 
بزرگ استقلال برای وی آرزوی موفقیت داریم. همچنین با 
تبریک به محمد شریعتمداری به عنوان مدیرعامل جدید شرکت 
صنایع پتروشیمی خلیج فارس، برای وی در این جایگاه آرزوی 
موفقیت و سربلندی داریم. بی شک سبقه ورزشی مدیرعامل 
جدید شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس و آشنایی کامل 
وی از حوزه فوتبال، نشان دهنده این حقیقت است که باشگاه 
بزرگ استقلال به عنوان یکی از شرکت های زیر مجموعه صنایع 
با حمایت های دلسوزانه  فارس می تواند  پتروشیمی خلیج 

مدیریت جدید، آینده بسیار روشنی داشته باشد.

، ایستگاه یازدهم، روز دوم ؛    کار بزرگ مهمانان لیگ برتر
 آرمان ملی: هفته یازدهم رقابت های لیگ برتر که با 
برتری ذوب آهن مقابل شمس آذر آغاز شده بود دیروز 
که تیم های مهمان  در حالی با سه بازی دنبال شد 
پیروزی های ارزشمندی کسب کردند. دیدار تیم های 
گهر سیرجان بدون به  گل  ک و  آلومینیوم ارا فوتبال 
ثمر رسیدن گل به پایان رسید.  دیدار تیم های فوتبال 
ک و گل گهر سیرجان دیروز در ورزشگاه  آلومینیوم ارا
ک برگزار شد که این بازی با  امام خمینی )ره( شهر ارا
گردان مجتبی  پایان رسید. شا به  گل  تساوی بدون 
حسینی در حالی مقابل اندیشه های مهدی تارتار به یک 
امتیاز خانگی بسنده کردند که دو تیم سعی داشتند از 
اشتباهات حریف استفاده کرده و چندان عطشی برای 
بازی تهاجمی نداشتند. در دقیقه 55 خطای صورت 
ک روی امیر جعفری باعث شد  گرفته بازیکن آلومینیوم ارا
تا داور بازی به سود گل گهر اعلام خطای پنالتی کند اما 

بازبینی صحنه توسط VAR باعث رد آن شد. 
 باخت های دقیقی به ملوان با خیبر هم تکرار شد

 همچنین، دیدار تیم های فوتبال خیبر خرم آباد و 
ملوان بندرانزلی هم روز دوشنبه در هفته یازدهم لیگ برتر 

گردان  فوتبال برگزار شد که این بازی با برد سه بر یک شا
ع همراه بود. امید نورافکن )3(، رضا غندی پور  مازیار زار
)62( و محمد عمری )89( برای انزلی چی ها گلزنی کردند. 
حمیدرضا طاهرخانی )86- پنالتی( تک گل خیبر را در 
این بازی به ثمر رساند. سعید دقیقی که قبل از آغاز فصل 
بیست و چهارم فوتبال ایران هدایت ملوان را عهده دار 
بود قبل از شروع رقابت ها به شمس آذر قزوین رفت و 
ع را  در همان هفته پنجم در تقابل با ملوان که مازیار زار
سرمربی اش می دید شکست خورد. دقیقی در هفته نهم 
بار دیگر تصمیم گرفت تیمش را تغییر دهد تا هدایت 
خیبر خرم آباد را عهده دار شود اما باز هم در تقابل با 
ع کیش و مات شد تا باخت دیگری به  اندیشه های زار
کارنامه نماینده خرم آباد اضافه شود. ملوان با این پیروزی 
18 امتیازی شد تا در رده چهارم حضور داشته باشد. خیبر 

هم با 9 امتیاز در رتبه چهاردهم باقی ماند. 
 برد خاص آبی های خوزستان در پایتخت

در دیگر بازی، تیم فوتبال استقلال خوزستان توانست 
به دومین برد متوالی خود در لیگ برتر دست پیدا کند. 
گردان بوژوویچ بعد از شکست دادن پرسپولیس،  شا

حالا با برد مقابل یک تیم تهرانی دیگر جایگاهشان در 
جدول را بهبود بخشیدند. آبی های خوزستان در حالی 
توانستند بازی خارج از خانه مقابل هوادار را با برد یک بر 
صفر به پایان برسانند که در این بین موفق به شکستن 
یک طلسم هم شده اند. این دو تیم پیش از این دو بار 
در لیگ یک، یک بار در جام حذفی و یک بار هم در لیگ 
برتر در تهران به مصاف یکدیگر رفته بودند و در هیچ 
یک از این بازی ها استقلال خوزستان در جریان بازی 
موفق به گلزنی نشده بود. اولین تقابل هوادار و استقلال 
خوزستان در تهران با برد یک بر صفر تیم مهمان همراه 
شد، اما تنها گل آن بازی لیگ یکی از روی نقطه پنالتی به 
ثمر رسید. سه مصاف بعدی دو تیم به میزبانی هوادار نیز 
به سود این تیم به پایان رسید که آخرین آن در مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی فصل قبل بود و تک 
گل امین قاسمی نژاد کار را تمام کرد. حالا بعد از چهار 
سال استقلال خوزستان توانسته این حریفش را در تهران 
شکست دهد با این تفاوت که برای اولین بار در جریان 
بازی به گل رسیده است. تک گل بازی را ساویو روبرتو در 

دقیقه 32 به ثمر رساند.

 روشن: دادکان اینقدر عقلش می رسد 
که به استقلال نیاید!

  پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: دادکان برای استقلال 
و پرسپولیس در زمان حضورش به عنوان مدیر مفید بوده است، 
اما قطعاً اینقدر عقلش می رسد که در باشگاه استقلال حضور 
پیدا نکند.حسن روشن، ضمن اشاره به اینکه زمان زیادی از 
حضور پیتسو موسیمانه در استقلال نگذشته است، اظهار 
داشت:  نمی توانم در رابطه با عملکرد موسیمانه نظر کارشناسی 
و فنی کاملی بدهم و فعلاً زود است که راجع به عملکرد سرمربی 

آفریقایی قضاوت و اظهارنظر کنیم..
 موسیمانه از جوانان استقلال حمایت کند

کنون عملکرد موسیمانه مثبت بوده  وی در ادامه افزود: تا
و از جوانان استفاده کرده که راه خوبی است البته به شرطی 
که پشت این جوانان هم بایستد و این رویکرد را ادامه دهد و 
دوباره به این پیرمرد ها بازی ندهد! در آن صورت می توانیم 
گر این کار را بکند کار بزرگی کرده  بگوییم مثبت عمل کرده و ا
است.روشن تصریح کرد: متأسفانه بازی های بعدی موسیمانه 
و استقلال هم بسیار سخت است و تیم در یک وضعیت دشواری 
قرار گرفته. جوانان هم ممکن است در بسیاری از این بازی ها 
و در این شرایط جواب ندهند و باید به آنها برای درخشش و 

شکوفایی فرصت داد.
ل  کرد در باشگاه استقلا از من درخواست   سمیعی 

فعالیت کنم اما...
گری  روشن در رابطه با مدیرعامل باشگاه استقلال افشا
کرد و گفت: فرشید سمیعی پیش از اینکه مدیرعامل شود با 
من جلسه ای داشت و من به او چگونگی مدیریت یک باشگاه 
فوتبال را از دیدگاه های مختلف شرح و توضیح دادم و او هم به 
من پیشنهاد داد که من هم در باشگاه حضور داشته باشم و 
به او کمک کنم؛ من به سمیعی گفتم که شما فعلاً به تیم برو و 
هر وقت که ثبات پیدا کردی، من می آیم و کمک می کنم و بعد 
از آن جلسه و آمدن سمیعی، دیگر ما او را ندیدیم.! اسطوره 
استقلال در ادامه گفت: بعد از مدت ها دیدم صحبتی کرده 
و  می خواهند  مقام  و  پست  استقلال  پیشکسوتان  گفته  و 
سهم خواه هستند! اولاً که خود او از ما درخواست کرده بود که 
در کنارش حضور داشته باشیم و ما قبول نکردیم و گفتیم فعلاً 
به ثبات برسد بعداً در فرصت مناسب حضور پیدا می کنیم. 
گر کسی سهم خواهی کرده چرا نامش را نمی گوید؟ سوماً  دوماً ا
گر بخواهد در باشگاه فعالیت کند باید پست  پیشکسوت هم ا
داشته باشد، مگر بدون پست هم می تواند فعالیت و کمک کند؟
 سمیعی جرأت داشته باشد و بگوید کدام پیشکسوت 

سهم خواهی کرده؟
کید کرد: فرشید سمیعی باید جرأت داشته باشد  روشن تأ
و پاسخ بدهد و بگوید سهم خواهان چه کسانی بوده اند؟ من 
منکر این نمی شوم که ممکن است برخی افراد شیطنت کنند، 

اما سمیعی باید بیاید و نام آن افراد را بگوید.
 حضور شریعتمداری را به فال نیک می گیرم 

روشن در رابطه با حضور شریعتمداری در استقلال گفت: 
حضور شریعتمداری در بدنه هولدینگ را به فال نیک می گیرم 
کامل قطعی شده یا نه؛  البته نمی دانم حضور وی به طور 
ج می کرد و تصمیمات و  کنون فقط پول خر احمد شهریاری تا

جابه جایی هایش تماماً اشتباه بود.

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

655 روز مانده به بازی های  در فاصله 
گویا، نشست تخصصی فدراسیون  آسیایی نا
شد.آنا  برگزار  وزارتخانه  محل  در  هندبال 
رمز  کرد:  اظهار  دنیامالی  نوشت:احمد 
موفقیت شما در باشگاه ها است و انتظار 
اسلامی،  کشور های  بازی های  در  داریم 
پرقدرت ظاهر شوید و هم در بخش زنان و 
هم مردان عملکرد خوبی داشته باشید. با 
اینکه رقبای سرسختی در پیش دارید، اما 
این رقابت ها باید مقدمه ای برای بازی های 
آسیایی باشد. دنیامالی در خصوص پیشرفت 
سال  از50  بعد  گفت:  توپی  رشته های  در 
به دنبال حضور قوی در رشته های توپی 
هستیم و خصوصا در فوتبال هم باید با توجه 
گرفته، از فدراسیون  که شکل  به تغییراتی 
فوتبال انتظار پاسخگویی خواهیم داشت.

وزیر ورزش و جوانان در خصوص استفاده از 
مربی خارجی در هندبال زنان گفت: در حوزه 
زنان باید به دنبال مربی خارجی باشیم و 
باید با کار کارشناسی صورت گرفته، اتفاقات 
خوبی را رقم بزنیم. در دوره اخیر بازی های 
آسیایی، حدود 30 درصد مدال ها مربوط به 
بانوان بود، اما در کیفیت و کمیت مدال های 
گرفته شده، باید کار های خوبی صورت دهیم 
و این ظرفیت در حوزه زنان هست که از مردان 
هندبال  شرایط  درباره  بگیرند.وی  پیشی 
ساحلی خاطرنشان کرد: در والیبال ساحلی 
خوب کار کردید، اما همچنان جای کار دارد 
در  ابوموسی  در  چندجانبه  رقابت  یک  و 
نظر بگیرید. ما روی شما یک حساب ویژه 
باز کردیم و ما هم تمام تلاش خود را انجام 
کید کرد:  خواهیم داد.وزیر ورزش و جوانان تا

توجه به تیم های ملی در حوزه زنان، یکی از 
اولویت هایی است که باید مد نظر قرار بگیرد و 
باید یک جلسه ای با دکتر عارف داشته باشیم 
تا این مورد را به دولت ببریم و برای بازی های 
آسیایی و المپیک موفق باشیم و اتفاقات 
خوبی را در این خصوص رقم بزنیم. دنیامالی 
در پایان گفت: ما برای ریال به ریال هزینه ای 
که برای ورزش می دهیم، باید مراقبت کنیم تا 
یک باقیات الصالحاتی باقی بماند و آنجایی 
که خدا را فراموش کردیم، نتوانستیم به نتیجه 
مطلوب برسیم، اما آنجایی که افتادگی کردیم 
و با یکدیکر مهربان بودیم، خدا به ما کمک 
کرد و امیدوارم برای مردم مان امیدآفرین 
باشیم. ما در بازی های کشور های آسیایی 
می خواهیم یک اتفاق خوب و قابل توجهی 
تا در  این شروع خوبی است  و  بزنیم  رقم 
بازی های آسیایی عملکرد موفقیت آمیزی 

داشته باشیم.
وز های  ر نوید  هندبال  محمدیان:   

خوبی را می دهد
ورزش  توسعه  معاون  محمدیان  فریبا 
بانوان در این نشست با بیان اینکه در این 
فدراسیون در بخش بانوان برنامه ریزی های 
گرفته است، اظهار داشت:  خوبی صورت 
هندبال یک رشته مدرسه ای است و ظرفیت 
زیادی دارد و می توان استعداد های زیادی را 
شناسایی کرد.وی ادامه داد: نسل جدید در 
حال پرورش هستند که نوید روز های خوبی 
زمانی پیش رو  بازده  به ما می دهد. در  را 
تقویت  برنامه های  هندبال  فدراسیون 
کننده و انرژی بیشتری گذاشته شود.فریبا 
کادرفنی با سرعت  محمدیان با بیان اینکه 

بیشتری باید قدم بردارد، اظهار داشت: اینکه 
بانوان بزرگسال از تیم چین عبور کنند باید 
بیشتر تلاش کرد و با بررسی های انجام شده 
نشان می دهد عبور از چین دست نیافتنی 
نیست.وی ادامه داد: حضور یک رشته توپی 
آن هم در بخش بانوان، روی سکو، یک برد 
اجتماعی خواهد بود. در بخش کادر فنی در 
عرصه ی بانوان به شدت نیاز به یک برنامه 
که  مدوم و قوی از سوی فدراسیون داریم 
استعداد های  بخش  در  شود  تقویت  گر  ا
خواهیم  نتیجه  به  زودتر  شده  شناسایی 

رسید.
 سید مناف هاشمی: در بخش بانوان به 

مدال نزدیک شدیم
کمیته ملی  سید مناف هاشمی دبیرکل 
المپیک در ادامه این نشست گفت: باتوجه به 
اینکه رشته های توپی در حین اینکه جذابیت 
دارند و بیشترین طرفدار را به خود اختصاص 
می دهند ولی در بازی های آسیایی هانگژو 
خوب نتیجه نگرفتیم.وی اظهار داشت: در 
حوزه بانوان رقابت با شرق آسیا است و بانوان 
در حال حاضر زمینه خوبی دارند و به مدال 
نزدیک شدیم. ان شاءالله با حمایت رییس 
فدراسیون و مجلس شورای اسلامی به نتیجه 

لازم برسیم.
وین اسبقیان: در کنار   سید محمدشر

هندبال خواهیم بود
شروین  محمد  سید  نشست  ادامه  در 
کید بر اهمیت دوپینگ اظهار  اسبقیان با تا
داشت: فدراسیون ها و ورزشکاران باید با 
ارتباط ویژه  با فدراسیون پزشکی ورزشی 
داشته باشند. قهرمانان و ورزشکاران باید در 

گاهی کامل داشته باشند. مورد دوپینگ آ
داد:  ادامه  قهرمانی  معاون توسعه ورزش 
داشته های  تمام  با  هندبال  فدراسیون 
موجود برای مدال آوری این رشته تلاش کند، 
ما و کمیته ملی المپیک در کنارشان خواهیم 

بود و حمایت خواهیم کرد.
کدل: سبک هندبال را عوض می کنیم  پا
کدل رییس  در ادامه نشست علیرضا پا
ستاد  داشت:  اظهار  هندبال  فدراسیون 
فدراسیون  در  گویا  نا آسیایی  بازی های 
صورت  به  برنامه ها  و  است  شده  تشکیل 
مدون در حال برگزاری است.وی افزود:امروز 
هندبال به عنوان اولین رشته توپی در این 
نشست حضور پیدا کرده است و اولین بار 
تخصصی  نشست  ورزش  وزیر  با  که  است 
داریم و این کار ما را سخت تر میکند ولی 
کدل دربخش  انگیزه ما دوچندان می شود.پا
دیگر صحبتهایش به هندبال بانوان اشاره 
کرد و افزود: در 5سال اخیر در بخش بانوان 
اتفاقات خوبی رقم خورده است و تلاش داریم 
تا شرایط بانوان بهتر از گذشته شود.رییس 
گر در  فدراسیون هندبال خاطر نشان کرد: ا
بخش بانوان در بازی های آسیایی حضور 
پیدا کنیم از مدال به دور هستیم و در بخش 
آقایان با رفع مشکلات و اجرای برنامه ها 
تلاش داریم تا به مدال برسیم. در بانوان کار 
برای ما سخت است و تلاش داریم در این 
کید  حوزه از مربی خوب استفاده کنیم.وی تا
کرد: سبک هندبال را عوض خواهیم کرد و 
دنبال یکسان سازی هستیم و نیازمند نگاه 
و حمایت ویژه وزارت ورزش و کمیته ملی 

المپیک هستیم

دنیامالی: از فدراسیون فوتبال انتظار پاسخگویی داریم


